
Patricija Jakopović studentica 3. godine preddiplomskog stručnog studija Sestrinstva ove 

akademske godine je dobila Rektorovu nagradu za izvrsnost kao najbolja studentica Fakulteta 

zdravstvenih studija, a također je dobila i Dekanovu nagradu „Viktor Finderle“. Patricija je 

osim visokog prosjeka ocjena, nagrade zaslužila zbog svog volonterskog i aktivističkog rada. 

Tako je prošlo ljeto svoje slobodno vrijeme iskoristila za volontiranje u Caritasovom domu 

Ivanec, a prošli tjedan organizirala je simpozij pod nazivom „Simpozij o volonterstvu – 

vrijednost volontiranja za studente i zajednicu“. Ovo su samo neke aktivnosti, a kako bi bolje 

upoznali Patriciju s njom smo obavili kratak intervju.   

Studentski zbor Fakulteta zdravstvenih studija u Rijeci čestita Patriciji na svim uspjesima i 

nagradama te joj želi puno sreće u daljnjem životu. 

 

1. Reci nam nešto ukratko o sebi?  

 Ja sam Patricija Jakopović, studentica 3. godine redovnog stručnog studija Sestrinstvo. Rodom 

sam iz Lepoglave, a studij sam prioritetno htjela upisati ovdje u Rijeci i zaista sam jako 

zadovoljna time te sretna i ponosna što sam studentica Fakulteta zdravstvenih studija u Rijeci.  

 

2. Na što si najponosnija tjekom studiranja?  

Ono na što sam najponosnija tijekom studija je to što moj Fakultet zdravstvenih studija u Rijeci 

i Sveučilište u Rijeci kod svojih studenata prepoznaju i vrednuju požrtvovni trud i rad, marljivo 

ustrajanje i istinsku želju za napredovanjem. Upravo zbog toga, zahvaljujem se Fakultetu 

zdravstvenih studija u Rijeci na Dekanovoj nagradi Fakulteta zdravstvenih studija i Senatu 

Sveučilišta u Rijeci na Rektorovoj nagradu za izvrsnost koju sam nedavno primila od Rektora 

Sveučilišta u Rijeci, na proslavi Dana Sveučilišta, 17. svibnja 2016. U tim su nagradama sažeti 

svi moji mali i veliki uspjesi.  

 

3. Što ti je tijekom studija predstavljalo najveći izazov i na koji način si to prebrodila? 

Najveći izazov tijekom studiranja mi je bilo održavanje balansa između vremena kojeg su 

zahtijevale službene fakultetske obaveze, vremena kojeg sam željela uložiti u profesionalni 

razvitak na području znanstvenog rada u struci, vremena za rad na projektu, njegovoj 

organizaciji i realizaciji i vrlo vrijednog vremena kojeg sam se trudila poklanjati svojoj obitelji 

i prijateljima, volonterskom radu, a i sportu kojeg obožavam. Način na koji sam uspjela održati 

tu vremensku, a vrlo često i energijsku ravnotežu uz sav trud koji sam ulagala upravo je precizna 

organizacija, brojna odricanja, ljubav prema struci i ustrajanje u namjeri da sve obaveze 

uspješno ispunim. No, to bi sve zaista bilo jako teško bez neizmjerne podrške i razumijevanja, 

ponajprije moje obitelji ali i prijatelja i kolega, na čemu ću im uvijek biti neopisivo zahvalna.  

 

4. Imaš li još nešto za nadodati ili poručiti kolegama studentima? 

Željela bi da moji kolege studenti zapamte tek nekolicinu jednostavnih rečenica koje im želim 

poručiti. Nastojte slijediti otiske koje vaše srce ostavlja za vas i hodati takvim putevima. Vaš 

iskren trud i želja za rastom, učenjem i napredovanjem će vam omogućiti da prepoznate 



kvalitetne puteve u životu i njima krenete. Tek tada, svaki vaš trud će se isplatiti. Stoga vam 

poručujem da iskoristite ovo neprocjenjivo vrijeme svog studiranja široko i šaroliko, krenite u 

istraživanja, volontirajte, pišite projektne radove, sudjelujte, upoznajte nove ljude, povezujte se 

i rastite.  


